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ROMÂNIA 
JUDEȚUL ARGEȘ 
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI CURTEA DE ARGEȘ 

 

 
 

La sedinta ordinara din data de 29 noiembrie 2023, ora 15,00, desfasurata la sediul Primariei Municipiului Curtea de Arges si convocata in baza Dispozitiei Primarului 
nr. 1186/23.11.2023 au fost prezenti urmatorii consilieri locali: Andrei Ionuț, Badea Florian, Bădescu Nicolae Răzvan, Bucur Ovidiu Dumitru, Deaconu Marius, Drăgăneci Mihai 
Bogdan, Dumitrache Maria, Dumitrache Ștefan, Lica Emanoil Gheorghe, Marina Ionuț Bogdănel, Marinescu Ion Mădălin, Moisescu Marius Octavian, Petrescu Daniel,  Răduțu 
Babeț Ana, Stancu Alexandra-Loredana, Șerban Ion, Tița Nicolae Cătalin. Dupa depunerea juramantului de catre domnul Popescu Silviu, numarul consilierilor prezenti a fost 18 
din totalul de 19 aflati in functie. 

A fost absent domnul Georgescu Doru. 
Au participat la sedinta si la vot on-line domnii consilieri Deaconu Marius si Serban Ion. Domnul Serban Ion a intrat on-line in timpul dezbaterilor de la punctul nr. 6 al 

ordinii de zi. 
Presedinta de sedinta, doamna Radutu Babet Ana, spune ca s-a suplimentat ordinea de zi cu doua puncte, respectiv punctele 15 si 16 si supune la vot ordine de zi 

in noua forma, care cuprinde:  
1. Depunerea jurământului de către consilierul supleant POPESCU SILVIU 
2. PROIECT DE HOTARARE  pentru conferirea unui număr de șapte Diplome de recunoștință  

- prezinta dl. Primar 
3. Aprobarea  procesului verbal  incheiat  in  sedinta  extraordinara convocată de îndată în data de 14.11.2023. 
4. PROIECT DE HOTARARE pentru modificarea componenței Comisiei de urbanism, amenajare a teritoriului și protecția mediului numită prin H.C.L. nr. 87/2020 privind 
nominalizarea membrilor comisiilor de specialitate ale consiliului local 

- prezinta dl. Primar 
5. PROIECT DE HOTARARE privind reorganizarea primăriei și a instituțiilor publice locale cu personalitate juridică aflate în subordinea consiliului local, precum și aprobarea 
organigramelor, statelor de funcții și a regulamentelor de organizare și funcționare, în baza Legii nr. 296/2023 și a O.U.G. nr. 57/2019 – Codul administrativ 

- prezinta dl. Primar 
6.PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea noii durate de implementare și a cheltuielilor estimate aferente finalizării proiectului cu titlul “Creșterea eficienței energetice a 
Spitalului Municipal  Curtea de Argeș”, cod SMIS 115805,  finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020 

- prezinta dl. Primar 
7. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea noii durate de implementare și a cheltuielilor estimate aferente finalizării proiectului cu titlul “Eficiența energetică prin 
implementarea sistemului de gestionare inteligentă a iluminatului public în Municipiul Curtea de Argeș”, cod SMIS 125882,  finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 
2014-2020 

- prezinta dl. Primar 
8.PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea noii durate de implementare și a cheltuielilor estimate aferente finalizării proiectului cu titlul “Dotarea și echiparea Ambulatoriului 
Municipiului Curtea de Argeș”, cod SMIS 128140,  finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020 

- prezinta dl. Primar 
9. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea implementării etapei a II-a a proiectului cu titlul “Dezvoltarea transportului public în Municipiul Curtea de Argeș”, cod SMIS 
130760,  in cadrul Programului Regional Sud Muntenia/Sănătate/Incluziune și Demnitate Socială 2021-2027 

- prezinta dl. Primar 
10. PROIECT DE HOTARARE privind modificarea articolelor 2 si 3 ale H.C.L. nr. 29/2020 pentru aprobarea proiectului “Dezvoltarea transportului public în Municipiul Curtea de 
Argeș” și a cheltuielilor aferente acestuia 

- prezinta dl. Primar 
11. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea vânzării terenului din strada Posada nr. 8, înscris în C.F. nr. 89742, aparținând domeniului privat al municipiului Curtea de 
Argeș 

- prezinta dl. Primar 
12.PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea vânzării terenului din strada Valea Iașului nr. 13, înscris în C.F. nr. 89730, aparținând domeniului privat al municipiului Curtea 
de Argeș 

- prezinta dl. Primar 
13. PROIECT DE HOTARARE pentru trecerea din domeniul public al municipiului Curtea de Argeș în domeniul privat al municipiului Curtea de Argeș a unor imobile  

- prezinta dl. Primar 
14.PROIECT DE HOTARARE privind rectificarea bugetului local al municipiului Curtea de Argeș pe anul 2023 

- prezinta dl. Primar 
15.PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea metodologiei privind acordarea de gratuități pentru elevi la transportul public de persoane prin curse regulate în Municipiul 
Curtea de Argeș  

- prezinta dl. Primar 
16.PROIECT DE HOTARARE privind modificarea  articolelor 2 și 3 ale H.C.L. nr. 167/2018 pentru aprobarea proiectului „Dezvoltarea unui sistem de transport modern, accesibil 
și durabil în Municipiul Curtea de Argeș“ precum și pentru aprobarea cheltuielilor aferente proiectului, așa cum au fost modificate și completate prin H.C.L. nr. 172/2018 și H.C.L. 
nr. 104/2023 

- prezinta dl. Primar 
Ordinea de zi este aprobata cu 16 voturi „Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 1: Depunerea jurământului de către consilierul supleant POPESCU SILVIU. 
Secretarul general  al municipiului, doamna Isabel Janina Zarioiu a precizat că urmează să depună jurământul consilierul supleant POPESCU SILVIU, al carui 

mandat a fost validat de Judecatoria Curtea de Arges. Da citire Încheierii nr. 1781/14.11.2023 pronunțată de Judecatoria Curtea de Argeș în  Dosarul nr. 4345/216/2023, prin 
care a fost validat mandatul consilierului local supleant.  

Este invitat doamnul Popescu Silviu să depuna jurământul. Dumnealui  s-a  prezentat în faţa consilierilor locali si tinand mana atât pe Constituţie, cât şi pe Biblie, a 
dat citire jurământului. Potrivit  art. 117 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019, a depus următorul jurământ în limba română: 

”Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac, cu bună-credinţă, tot ceea ce stă în puterile şi priceperea mea pentru binele locuitorilor municipiului 
Curtea de Arges. Aşa să îmi ajute Dumnezeu!”.  

Doamnul  Popescu Silviu a semnat cele doua exemplare pe care a fost imprimat juramantul. Un exemplar i-a fost înmânat consilierului local.  
Preşedinta de sedinta precizeaza ca procedura a fost indeplinita. Se continua sedinta, numarul consilierilor locali in functie este acum 19. 
Se trece la punctul nr. 2: PROIECT DE HOTARARE  pentru conferirea unui număr de șapte Diplome de recunoștință 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Presedintele de sedinta supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu  17 voturi “Pentru”. 

PROCES VERBAL 
Incheiat in sedinta ordinara a Consiliului Local     

 din data de 29 noiembrie 2023 
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Urmeaza momentul festiv in care se confera Diplomele de recunostinta si cate un buchet de flori celor sapte familii precizate in hotarare. 
Presedinta de sedinta face inscrieri pentru punctul Diverse. Se inscriu urmatorii consilieri: Dumitrache Maria, Petrescu Daniel, Moisescu Marius Octavian, Marina 

Ionut Bogdanel, iar din sala domnul Cirjan Constantin si doamna Luminita Badea. 
Se trece la punctul nr. 3: Aprobarea  procesului verbal  incheiat  in  sedinta  extraordinara convocată de îndată în data de 14.11.2023. 
Doamna Janina Zarioiu, secretarul general al municipiului, supune la vot procesul verbal al sedintei extraordinare convocată de îndată în data de 14.11.2023. Este 

aprobat cu  17 voturi „Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 4: PROIECT DE HOTARARE pentru modificarea componenței Comisiei de urbanism, amenajare a teritoriului și protecția mediului numită prin 

H.C.L. nr. 87/2020 privind nominalizarea membrilor comisiilor de specialitate ale consiliului local. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Nu sunt discutii, presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare. Este aprobat cu 17 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 5: PROIECT DE HOTARARE privind reorganizarea primăriei și a instituțiilor publice locale cu personalitate juridică aflate în subordinea 

consiliului local, precum și aprobarea organigramelor, statelor de funcții și a regulamentelor de organizare și funcționare, în baza Legii nr. 296/2023 și a O.U.G. nr. 57/2019 – 
Codul administrativ 

Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul, precizand ca a facut un amendament pentru completarea Anexei nr. 1 cu Masura nr. XIII. 
Se da cuvantul domnul Savu Dorin, sef Birou resurse umane. Dumnealui arata ca Legea nr. 296/2023 obliga la reorganizarea primăriei și a instituțiilor publice locale 

cu personalitate juridică aflate în subordinea consiliului local. Arata ca trebuie date jos 10% din functiile aprobate potrivit Ordinului Prefectului. Au fost date jos 23 posturi vacante 
si inca un post de la Centrul de cultura, in total fiind vorba de 24 de posturi. Tot de la 1 noiembrie este obligatia ca functiile si structurile de birou sa se desfiinteze, in aceasta 
perioada sefii de birou raman pe functiile care urmeaza sa fie reorganizate cu aceleasi drepturi salariale. Tot in aceasta perioda, daca structurile sefilor de birou pot fi marite, 
atunci pot ajunge la sef serviciu. Daca nu pot fi marite la numarul de zece functii de executie, atunci cei care ocupa functiile de sef birou trebuie trecuti pe functii de executie. De 
asemenea toate entitatile publice care nu indeplinesc conditia de numar de personal, trebuie sa se reorganizeze astfel incat pana la 1 iulie ori sunt aduse in aparatul primarului, 
ori repartizate altor structuri. In cazul nostru este vorba de SPPTO si SPCLEP. In ceea ce priveste serviciul de evidenta, dumnealor au inaintat un memorandum catre Guvern si 
este posibil sa scape de la aceasta reorganizare. A ramas doar piata unde vor fi nevoiti sa faca o restructurare. Legea spune ca atunci cand se aduce o structura in cadrul altei 
structuri, 15% din posturile ocupate trebuie date jos. Faptul ca la piata au fost 12 posturi ocúpate, nu le permite sa preia intreaga structura.  Functia  de conducere a domnului 
Paunescu a fost transformata in functia de executie de inspector de specialitate gr. I. Face precizarea ca s-a scris gresit gr. II in statul de functii si trebuie corectat si trecut gr. I. 
Pentru disponibilizarea a doua posturi, asa cum s-a precizat in referat, trebuie elaborata o procedura in urma careia din 11 posturi,  trebuie sa ramana doar 9 posturi de executie 
plus seful care va fi preluat prin transfer. Precizeaza ca legea trebuie pusa in aplicare pana la 1 ianuarie.  

Doamna secretar general arata ca se poate corecta greseala prin amendamentul domnului Primar. Domnul Primar este de acord. 
Domnul Savu Dorin concluzioneaza ca, in mare, in cadrul aparatului de specialitate functiile  de sefi birou s-au transformat in functii de sefi servicii si s-au redenumit 

functiile respective. Cu privire la primul amendament, arata ca ANFP a precizat ca trebuie numit si personalul care nu intra in reorganizare. 
Domnul Bucur Ovidiu intreaba daca au calculat ce impact  bugetar ar avea schimbarea aceasta asupra salariilor celor afectati 
Domnul Savu Dorin arata ca este greu de spus la acest moment. Pentru trecerea de la sef birou la sef serviciu, diferenta este de 5 lei. Exista un impact in zona pietei, 

avand in vedere ca vor fi doi salariati disponibilizati, iar functia de sef serviciu se transforma in functie de executie. Nu mai vorbeste  si de alte cheltuielile care s-ar face la un 
serviciu public, separat fata de faptul ca  servicul este preluat in cadrul institutiei.  

Doamna secretar general precizeaza ca mai este o economie faptul ca posturile care nu mai sunt vacante pentru ca sunt date jos, nu mai sunt bugetate. Inainte 
exista obligatia sa fie bugetate toate posturile vacante. 

Domnul Petrescu Daniel intreaba care era impactul daca SPPTO se ducea la SPU. Considera ca aceasta era cea mai buna varianta, fiindca la piata sunt maturatori, 
incasatori, gunoaiele care sunt date la o firma privata si care puteau fi luate si astfel faceau bani mai multi. Dumnealui nu vede aceasta reorganizare ca o reorganizare, o vede 
ca o organizare altfel. Spune ca Ordonanta 71 din 29 august spune de organizarea si functionarea serviciilor publice din domeniul public si privat, iar domnul Savu i-a spus ca nu 
se poate. 

Domnul Savu Dorin arata ca SPU este o societate comerciala si inseamna o delegare de gestiune. Un servicu public ramane cu aceeasi destinatie pe viitor, ori o 
societate comerciala, pe viitor, in urma descentralizarii nu se stie ce se poate intampla si se puteau trezi cu piata privatizata. In plus primarul este responsabil de administrarea 
domeniului public si privat  si prin urmare primarul a preluat aceasta activitate. 

Domnul Petrescu Daniel spune ca in lege scrie ca aceste activitati edilitar-gospodaresti de interes local se pot face impreuna. Arata ca personalul de la piata, de la 
bazinul de inot, din aceste 26 de persoane acum 6 isi desfasoara activitatea in primarie. “Daca dumneavostra credeti ca de  la Serviciul targuri, piete si oboare am fost capabili 
sa dam un maturator care  acum este internata la psihiatrie Pitesti, s-o dam afara…” 

Domnul Viceprimar precizeaza ca nu a fost nimeni dat afara.  
Domnul Savu precizeaza ca se va da o testare. 
Domnul Petrescu Daniel spune ca nu se poate asa ceva, “sa ajungem sa dam oamenii cei mai amarati”. Se adreseaza in continuare domnului Primar si ii spune sa-i 

dea macar o atributiune viceprimarului ca nu are niciuna. 
Domnul Marina Bogdan arata ca la nivel national sunt probleme economice si este nevoie sa reducem cheltuielile si sa ne eficientizam. Eficienta económica pare ca 

ar  fi, dar nu prea. Salariile raman cam aceleasi. Un alt lucru important ar fi fost reducerea functiilor de conducere. Nu stie daca dand afara doi oameni de la piata, este asta o 
eficientizare. 

Domnul Primar arata ca eficientizare va fi pentru ca tot ce s-a adus in aparatul primarului sunt activitati de unde vin bani, va intra si regulamentul cu parcarile si este 
convins ca dupa sase luni se va vedea un plus de incasari. 

Doamna secretar general spune ca s-au incadrat in pragul de 8% functii de conducere. Precizeaza ca in aparatul primarului fara functii de conducere nu se poate si 
intotdeauna au avut un numar de functii de conducere de bun simt. Poate pe municipiu nu sunt economii mari, pentru ca nu au angajat niciodata pe numarul maxim de posturi. 

Domnul Moisescu Marius Octavian arata ca Legea nr. 296 intra in corelare cu Codul administrativ, iar din punct de vedere juridic responsabilizeaza personalul pentru 
ca raspunderea unui sef de serviciu este mult mai mare ca cea a sefului de birou, desi salariile sunt comparabile. 

La finalul discutiilor, presedinta de sedinta supune la vot cele doua amendamente ale domnului Primar, unul scris si unul verbal pentru inlocuirea gr. II cu “gr. I “ 
pentru functia de executie de inspector de specialitate a domnului Paunescu. Cele doua amendamente sunt aprobate cu 17 voturi “Pentru”. 

Se supune la vot proiectul de hotarare cu cele doua amendamente aprobate. Este aprobat cu 17 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 6: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea noii durate de implementare și a cheltuielilor estimate aferente finalizării proiectului cu titlul 

“Creșterea eficienței energetice a Spitalului Municipal  Curtea de Argeș”, cod SMIS 115805,  finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020. 
Domnul Primar prezinta documéntele ce insotesc proiectul. 
Doamna secretar general arata ca proiectul vizeaza aprobarea noii durate de implementare pana la data de 30 iunie 2024. Mai este un rest de executat de 4,30% si 

are convingerea ca pana la sfrsitul anului se vor executa si aceste lucrari. Este nevoie de o astfel de hotarare pentru situatia in care mai ramane o suma mica de bani, atunci 
acea suma sa se poata plati din buget. 

Domnul Petrescu Daniel  intreaba de ce s-au intarziat atat de mult aceste lucrari. 
Doamna secretar general spune ca au fost foarte multe motive pentru care s-a intarziat.  
Domnul Petrescu Daniel  intreaba daca au avut vreo cerere din partea medicilor referitor la inchiderea sectiilor. 
Domnul Primar arata ca niciun medic nu a solicitat inchiderea unei sectii. 
Doamna secretar general precizeaza ca dumnealor au dorit sa nu se inchida si activitatea medicala sa mearga in continuare. 
Domnul Petrescu Daniel arata ca domnul Primar a spus ca se va termina cu mizeria din subsol. 
Domnul Primar precizeaza ca proiectul nu s-a terminat. 
Domnul Petrescu Daniel spune ca acum doua saptamani se extragea din hasnaua spitalului, din subsol, cu vidanja. 
Domnul Primar ii raspunde ca este dezinformat. 
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Domnul Petrescu Daniel ii intreaba pe membrii consiliului de administratie. 
Presedinta de sedinta ii spune ca poate sa-si spuna opinia, dar nu sa  angajeze discutii. 
Domnul Marinescu Madalin spune ca Partidul National Liberal a votat toate cele 4  proiecte si au fost de acord cu ele in totalitate. Acum i se pare nelalocul ei aceasta 

cerere, sentimentul este ca se incearca finalizarea in an electoral, drept pentru care grupul liberal se va retrage pentru toate cele 4 proiecte.  
Doamna secretar general ii precizeaza ca echipa de implementare a acestor proiecte nu s-a gandit nicio secunda la anul electoral. 
Domnul Bucur Ovidiu intreaba daca se pot da cateva detalii. Ce anume a mai ramas de finalizat. 
Domnul Primar arata ca domnul Marina Bogdan a solicitat o astfel de situatie si este rugat sa-i dea citire. 
Domnul Marina  arata ca pentru proiectul “Creșterea eficienței energetice a Spitalului Municipal  Curtea de Argeș”, in anul 2020 s-a realizat 45.20%, in 2021 – 

24,20%, 2022-8,60%. In 2022 i se pare ca este o problema,  nu a mai fost nici pandemie si 8,60% executie i se pare enorm de putin. Intreaba ce masuri s-au luat asupra acestor 
firme. Anumiti primari pun presiune pe firme sa-si termine contactele la timp. In 2022 a fost o executie de 10% , iar proiectul asta este inceput  in 2017. 

Doamna secretar general precizeaza ca executia pe lucrari este inceputa in 2020. Arata ca isi doresc sa termine acest proiect pana la data de 31 decembrie. Explica 
ca de fiecare data s-au cerut prelungiri motivat, pentru ca spitalul nu este o cladire usoara.   

Domnul Primar arata ca a fost greu cand s-au inceput lucrarile la interior pentru ca au trebuit sa se mute dintr-un cabinet in altul, dintr-un salon in altul.   
Domnul Marina  Bogdan crede ca domnul Primar ar fi trebuit sa puna presiune pe ei. 
Domnul Primar arata ca pentru a pune presiune pe ei, ar fi trebuit sa inchida toata activitatea intr-o sectie, ceea ce ar fi insemnat ca acea sectie ar fi stat inchisa cel 

putin trei luni. 
Domnul Marina  Bogdan observa ca sunt activitati partial nerealizate cum ar fi: tamplarie exterioara, instalatii electrice-corpuri iluminat, instalatii electrice- tablouri 

electrice, instalatii sanitare. 
Domnul Primar precizeaza ca acum  sunt doar de montat. Arata ca acum spre exemplu, la instalatiile electrice s-au suplimentat acele prize pe bloc la ATI si Urgente. 
Domnul Marina  Bogdan spune ca din punctul dumnealui de vedere cat si al colegilor, aceste intarzieri sunt nejustificate. Faptul ca nu s-a actionat este o mare 

problema. ADR-ul i-a notificat in 10 noiembrie, iar ordonanta este data din mai. 
Doamna secretar general arata ca puteau sa vina pe nefunctional inca din mai, insa ar fi venit in fata dumnealor cu o suma mult  mai mare. Nu este ceva ce ar fi 

trebuit facut si nu au facut. Puteau poate in mod exceptional si cu un curaj fantastic sa rezilieze, sa faca expertize si sa o ia de la capat, ceea ce era imposibil. Ce poate sa 
spuna este ca fiecare intrerupere a fost justificata. Au fost, de exemplu, patru sectii in care au avut nevoie de o putere instalata mai mare. Este de parere ca vor termina 
proiectele in 2023, dar au nevoie din partea dumnealor de putina incredere. 

Domnul Marina  Bogdan spune ca, daca aceste proiecte se termina in 2023, nu este nevoie de votul dumnealor. Arata ca abordarea asta nu este ok. Din  2017 pana 
in 2023 nu s-a facut mai nimic, nicio actiune ca proiectul sa se  incheie in termen. 

Doamna secretar general considera ca ceea ce s-a facut, a fost in interesul comunitatii. Nu au inchis nicio sectie in spital. Daca se inchidea spitalul terminau intr-un 
an. Au gestionat corect contractul si au tinut cont de toate nevoile. Nu trebuie spuse lucruri precum ca nu au gestionat corect situatia. Daca ar fi stat langa echipa de proiect ar fi 
luat aceleasi decizii.  

Domnul Serban Ion a intrat la sedinta on-line. Numarul consilierilor prezenti este acum 18. 
Domnul Primar precizeaza ca atunci cand s-a facut proiectul pentru schimbarea instalatiei electrice, s-a facut la starea  initiala a spitalui. Intre timp s-a derulat celalalt 

proiect pe aparatura medicala. In momentul cand au venit aceste aparate de ultima generatie, obligatoriu a trebuit modificata instalatia electrica. 
Doamna secretar general arata ca echipa de proiect a luat decizia de a nu inchide spitalul si asta in folosul comunitatii. In al doilea rand cand o echipa de medici au 

cerut ceva nu au spus nu, chiar daca a fost pe suplimentar. 
Domnul Serban Ion spune ca in comisie au dat avizul, domnul Greavu le-a explicat foarte clar despre ce este vorba. Aceasta cerere reprezinta o garantie a 

dumnealor ca, daca nu se termina proiectul pana la 31.12.2023, nu vor da banii pe intreg proiectul. Daca pana la 31 decembrie reduc din aceasta suma, se va plati mai putin din 
sumele pe care le voteaza astazi. Trebuie sa se inteleaga ca poate pentru 2 - 3 mii lei, vor trebuie sa dea toti banii inapoi pe proiect.  

La finalul discutiilor, presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu  11 voturi “Pentru” si 5 voturi “Abtinere” 
(Petrescu Daniel, Tita Nicolae Catalin, Marina Ionut Bogdanel, Bucur Ovidiu Dumitru, Draganeci Mihai Bogdan). 

La acest punct domnul Marinescu Madalin si doamna Dumitrache Maria nu au participat la discutii si la vot. 
Domnul Moisescu Marius Octavian face precizarea ca cei doi colegi de la PNL nu s-au consultat cu dumnealui nici macar inainte de sedinta, probabil nu il mai 

considera colegul dumnealor. 
Se trece la punctul nr. 7: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea noii durate de implementare și a cheltuielilor estimate aferente finalizării proiectului cu titlul 

“Eficiența energetică prin implementarea sistemului de gestionare inteligentă a iluminatului public în Municipiul Curtea de Argeș”, cod SMIS 125882,  finanțat în cadrul 
Programului Operațional Regional 2014-2020. 

Domnul Primar prezinta documéntele ce insotesc proiectul. Arata ca lotul de stalpi pentru Parcurile San Nicoara si Manole au fost cei agreati de Ministerul Culturii si 
au venit in ultimul lot. Trebuie doar montati. 

Domnul Petrescu Daniel spune ca de doua luni nu a mai vazut in oras echipa care a montat stalpii. 
Doamna secretar general precizeaza ca echipa este in oras si sunt in graficul de executie. 
Domnul Petrescu Daniel intreaba cum s-au facut studiile de oportunitate, pentru ca luminozitatea la trecerile de pietoni in loc sa fie conforma,  bate imprastiat. 
Presedinta de sedinta spune ca este alt proiect. 
Domnul Marina  Bogdan spune ca situatiile sunt similare, proiectul a fost semnat si asumat in perioada noiembrie 2017-decembrie 2023, aproape 6 ani. 
Domnul Primar ii spune ca nu trebuie sa confunde. De cand se depune o cerere de finantare pana se aproba trece un an. Trebuie vorbit despre executie. 
Doamna secretar general arata ca  implementare proiectului este de la momentul la care s-a depus cererea de finantare pana la sfarsit. 2020-2021 este momentul 

realizarii proiectului tehnic, momentul obtinerii Autorizatiei de construire pe care au obtinut-o dupa ce au avut Avizul Comisiei Nationale pentru Monumente, avand in vedere ca 
se lucreaza in Parcul San Nicoara unde este un monument istoric Clasa A.  

Domnul Marina  Bogdan spune ca licitatia a fost acordata in 2021. 
Doamna secretar general precizeaza ca prima etapa este proiectarea. La acest proiect au avut contestatie in CNSC, apoi in Tribunalul Bucuresti, dupa care s-a intors 

la Tribunalul Arges.   
Domnul Marina  Bogdan intreaba daca au fost ceva actiuni de urgentare pentru a finaliza in termen, ceva penalizari. 
Doamna secretar general arata ca pot avea penalizari cand sunt motive. 
Domnul Andrei Ionut spune ca atunci cand un contract este in termen, nu poate fi penalizat. 
Domnul Marina  Bogdan spune ca finalul contractului de executie nu trebuie sa coincida cu finalul perioadei de implementare. 
La finalul discutiilor, presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu  11 voturi “Pentru” si 5 voturi “Abtinere” 

(Petrescu Daniel, Tita Nicolae Catalin, Marina Ionut Bogdanel, Bucur Ovidiu Dumitru, Draganeci Mihai Bogdan). 
La acest punct domnul Marinescu Madalin si doamna Dumitrache Maria nu au participat la discutii si la vot. 
Se trece la punctul nr. 8: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea noii durate de implementare și a cheltuielilor estimate aferente finalizării proiectului cu titlul 

“Dotarea și echiparea Ambulatoriului Municipiului Curtea de Argeș”, cod SMIS 128140,  finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. Arata ca la acest proiect au ramas trei aparate pe care nu le-a ofertat nimeni si se va merge pe 

negociere. 
Domnul Marina  Bogdan intreaba daca se va termina acest proiect pana la sfarsitul anului.  
Doamna secretar general spune ca s-a terminat perioada de contestatii si pentru ultimul lot si se va merge pe negociere fara publicare. 
La finalul discutiilor, presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu  11 voturi “Pentru” si 5 voturi “Abtinere” 

(Petrescu Daniel, Tita Nicolae Catalin, Marina Ionut Bogdanel, Bucur Ovidiu Dumitru, Draganeci Mihai Bogdan). 
La acest punct domnul Marinescu Madalin si doamna Dumitrache Maria nu au participat la discutii si la vot. 
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Se trece la punctul nr. 9: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea implementării etapei a II-a a proiectului cu titlul “Dezvoltarea transportului public în Municipiul 
Curtea de Argeș”, cod SMIS 130760,  in cadrul Programului Regional Sud Muntenia/Sănătate/Incluziune și Demnitate Socială 2021-2027. 

Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. Precizeaza ca aici a facut un amendament.   
Doamna secretar general precizeaza ca ADR Sud Muntenia a inaintat pe data de 28 noiembrie un nou model de hotarare asa cum il agreaza dumnealor. 
Nu au fost discutii, presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare impreuna cu amendamentul. Este aprobat cu  14 voturi “Pentru” si 2 voturi “Abtinere” 

(Petrescu Daniel, Tita Nicolae Catalin). 
La acest punct domnul Marinescu Madalin si doamna Dumitrache Maria nu au participat la discutii si la vot. 
Se trece la punctul nr. 10: PROIECT DE HOTARARE privind modificarea articolelor 2 si 3 ale H.C.L. nr. 29/2020 pentru aprobarea proiectului “Dezvoltarea 

transportului public în Municipiul Curtea de Argeș” și a cheltuielilor aferente acestuia. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Doamna secretar general precizeaza ca in urma aparitiei Ordonantei nr. 64 cu privire la ajustari, a trebuit marita valoarea contractului de finantare cu intreaga suma 

ce vizeaza aceste ajustari. 
Domnul Greavu Gheorghe precizeaza ca aceasta valoare a ajustarilor intra pe cheltuieli eligibile. 
Presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare prezentat. Este aprobat cu  14 voturi “Pentru” si 4 voturi “Abtinere” (Petrescu Daniel, Tita Nicolae Catalin, 

Marinescu Madalin, Dumitrache Maria). 
Se trece la punctul nr. 11: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea vânzării terenului din strada Posada nr. 8, înscris în C.F. nr. 89742, aparținând domeniului 

privat al municipiului Curtea de Argeș 
Domnul Primar prezinta documéntele ce insotesc proiectul. 
Domnul Petrescu Daniel spune ca spera sa fie ultímele terenuri pe care le vor vinde. 
Domnul Serban Ion arata ca toti cei care au concesionat terenuri la Terasa 1 Mai si nu numai, au venit cu o cerere de cumparare si le-a fost aprobata in baza unui 

raport de evaluare, iar conform Codului administrativ valoarea maxima nu o pot modifica. 
La finalul discutiilor, presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu  15 voturi “Pentru” si 3 voturi “Abtinere” 

(Marina Ionut Bogdanel, Bucur Ovidiu Dumitru, Draganeci Mihai Bogdan). 
Se trece la punctul nr. 12: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea vânzării terenului din strada Valea Iașului nr. 13, înscris în C.F. nr. 89730, aparținând 

domeniului privat al municipiului Curtea de Argeș. 
Domnul Primar prezinta documéntele ce insotesc proiectul. 
Domnul Marina Bogdan spune ca dumnealor nu sunt de acord cu vanzarea niciunui teren. Cand s-a concesionat au platit niste sume infime. Din punctul dumnelui de 

vedere ar trebui in continuare concesionat sau inchiriat. 
La finalul discutiilor, presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu  15 voturi “Pentru” si 3 voturi “Abtinere” 

(Marina Ionut Bogdanel, Bucur Ovidiu Dumitru, Draganeci Mihai Bogdan). 
Se trece la punctul nr. 13: PROIECT DE HOTARARE pentru trecerea din domeniul public al municipiului Curtea de Argeș în domeniul privat al municipiului Curtea de 

Argeș a unor imobile  
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Petrescu Daniel doreste ca tot ce trece din domeniul public in domeniul privat sa nu se mai vanda. Acea constuctie se poate darama, este terenul primarie, 

se poate face altceva in loc, se poata concesiona. 
Domnul Marina Bogdan spune ca vor fi consecventi si nu vor vota. Intreaba cum se intampla ca mai apar niste terenuri din cand in cand. 
Domnul Primar ii spune ca vor mai aparea. Doreste sa le spuna despre acele terenuri pe care le-a identificat domnul Petrescu, cinci la numar, ca pana acum au 

identificat trei si cele trei terenuri sunt proprietati private. 
Domnul Marina Bogdan mai intreaba inca o data cum apar aceste terenuri. 
Domnul Primar spune ca este meritul doamnei Adriana Conway. 
Domnul Serban Ion spune ca aceste terenuri care trec din domeniul public in domeniul privat, pot ajuta la cresterea bugetului local. Daca aceste terenuri vor fi 

vandute, concesionate vor aduce bani la buget. 
La finalul discutiilor, presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu  18 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 14: PROIECT DE HOTARARE privind rectificarea bugetului local al municipiului Curtea de Argeș pe anul 2023. 
Domnul Primar prezinta documéntele ce insotesc proiectul. 
Domnul Petrescu Daniel doreste sa intrebe referitor la transportul local si la banii alocati pentru strada Lt. Pavelescu. Spune ca atunci cand a cerut ca strada Lt. 

Pavelescu sa fie inclusa in programul de lucrari, i s-a spus ca  au uitat de ea. Apoi in urmatoarea sedinta i s-a spus ca a fost prinsa in progrmul de lucrari pentru transportul local. 
Domnul Primar a executat-o cu domnul Ghita si serviciul public, fara aprobarea consiliului local. 

Domnul Primar ii spune ca este in deruta, acolo sunt trei segmente de strada. 
Domnul Marina Bogdan spune ca sunt 2 articole, unul se refera la Directia de Asistenta Sociala si la gradinita, iar art. 2 din punctul dumnealui de vedere nu este in 

regula. Din cate stie, conform contractului trebuiau sa aiba 12 soferi. 
Doamna secretar general arata ca domnul Primar a venit pe ordinea de zi cu o rectificare bugetara pentru ca dumnealor sa aprobe o suma de bani. Tot dumnealui a  

numit o comisie pentru ducerea la indeplinire a obligatiilor contractuale. Au solicit o suma de bani estimata, nu inseamna ca aceasta va ramane. Analiza o va face comisia 
numita in acest sens. 

Domnul Marina Bogdan spune ca au cerut 30 mii lei pentru salarii, asta inseamna 5-6 soferi. Considera ca acest contract este facut in asa fel incat nu stimuleaza 
deloc castigatorul contractului, ba din conta il stimuleaza sa faca cheltuieli cat mai mari, pentru ca autoritatea locala este obligata sa le asigure un profit. 

Domnul Serban Ion are rugamintea la managerul de transport si la cel care a facut proiectul ca intr-o sedinta viitoare acest contract sa fie revizuit conform art. 396 din 
Ordonanta nr. 99/2016. Dumnealui a votat pe considerentul ca se intra in etapa a II-a cu acele autobuze electrice. Din documentele depuse de catre operator, dumnealui a 
calculat si i-a iesit la consumul de motorina ca un microbuz face pe zi 400 km, ori o cursa are 18 km si mai mult de 10-11 curse nu se pot face. De asemenea spune ca sunt 
enorm de mari si cheltuielile materiale. Pe dumnealor ii costa pe luna, conform contractului, 243 mii lei - 96 luni, ceea ce presupune ca vor sta numai cu mana in buzunar la 
bugetul local.  

Domnul Primar arata ca din ianuarie se va intra in etapa a II-a. 
Domnul Serban Ion spune ca la acest proiect se va abtine pana va vedea in fata documentele. 
Domnul Petrescu Daniel intreaba daca la aceste proiecte cu transportul local domnul Dumitrache are voie sa voteze. 
Domnul Viceprimar arata ca aceasta este o rectificare bugetara. 
Domnul Marina Bogdan spune ca acele cheltuieli de exploatare pe care acest furnizor de servicii le incarca in documente sunt undeva la 70%. Considera ca aceste 

lucruri ar trebui luate in detaliu si analizate. 
Doamna secretar general arata ca suma pe care o au este suma pe care au solicitat-o dumnealor si au depus-o. Acum se prinde o valoare estimata, dupa care 

comisia verifica si stabileste care dintre aceste solicitari sunt eligibile si daca au solicitat corect sau nu.  
Domnul Andrei Ionut spune ca pe acest subiect au discutat acum 2 luni, au avut o intalnire la care a participat impreuna cu domnul Serban si cu consultantul prin 

videoconferinta. Recunoaste ca nici dumnealui nu a inteles articolul cu acea compensare,  cand s-a votat l-a inteles altfel. Arata ca pe proiect au un aviz de legalitate si de 
asemenea hotararea va purta avizul de legalitate al secretarului. 

Doamna secretar general arata ca atunci consultantul le-a spus ca acest serviciu de transport poate fi optimizat, adica se pot scoate anumite curse si se pot aduga 
anumite curse. 

Domnul Marinescu Madalin spune ca in sedinta comisiei de buget ramasese ca doamna director economic sa le prezinte astazi ce inseamna “Alte cheltuieli”. 
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Doamna Anca Frujinoiu precizeaza ca este vorba de chiria pe autoturisme, sistemele de taxare si tot ce tine de acestea, case de marcat, validatoare, materiale 
consumabile, mentenanta softului, programele, chiria autobazei. 

Domnul Marinescu Madalin arata ca acele case de marcat sunt supuse amortizarii. 
Doamna Anca Frujinoiu spune ca nu sunt incadrate ca mijloace fixe. 
Domnul Marina Bogdan intelege ca acest serviciu este dat unei companii care nu avea masini. 
La finalul discutiilor, presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu  10 voturi “Pentru”, 6 voturi “Abtinere” 

(Marina Ionut Bogdanel, Bucur Ovidiu Dumitru, Draganeci Mihai Bogdan, Petrescu Daniel, Tita Nicolae Catalin, Serban Ion) si 2 voturi “Impotriva” (Marinescu Madalin, 
Dumitrache Maria). 

Se trece la punctul nr. 15: PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea metodologiei privind acordarea de gratuități pentru elevi la transportul public de persoane 
prin curse regulate în Municipiul Curtea de Argeș  

Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Nu sunt discutii. Presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu  18 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 16: PROIECT DE HOTARARE privind modificarea  articolelor 2 și 3 ale H.C.L. nr. 167/2018 pentru aprobarea proiectului „Dezvoltarea unui 

sistem de transport modern, accesibil și durabil în Municipiul Curtea de Argeș“ precum și pentru aprobarea cheltuielilor aferente proiectului, așa cum au fost modificate și 
completate prin H.C.L. nr. 172/2018 și H.C.L. nr. 104/2023 

Domnul Primar prezinta documéntele ce insotesc proiectul. 
Domnul Greavu Gheorghe spune ca este vorba de reasezarea indicatorilor economici la acest proiect care s-a incheiat. Valoarea ajustarii este eligibila si va fi virata 

catre UAT. 
Nu sunt discutii. Presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu  18 voturi “Pentru”. 
Se declara sedinta inchisa. 
Se impart consilierilor doua adrese si anume: Adresa nr. 35830/29.11.2023 a SC Confarg SA cu privire la solicitarea dumnealor  pentru efectuarea unui schimb de 

terenuri si Adresa nr. 33977/10.11.2023 inaintata de Cabinet de Avocat Daniela Stoian  cu privire la solicitarile formulate de doamna Badea Luminita. 
Doamna Dumitrache Maria spune ca a depus cateva solicitari cu privire la rezolvarea problemei cainilor care nu s-au rezolvat. Astazi de dimineata rondul de flori de 

la Fagaras era plin de caini. 
Domnul Primar precizeaza ca firma respectiva nu poate sa stranga mai mult de 50 caini /luna.  
Doamna Dumitrache Maria spune ca la podul orasului trebuie taiati copacii si trebuie facut ceva si curatata albia raului. 
Domnul Primar precizeaza ca obligatiile privind albia raului sunt impartite. Se vor face decolmatari si defrisari cand vor termina cu urgentele din programul de lucrari. 
Doamna Dumitrache Maria spune ca targul saptamanal era miercurea si acum se desfasoare toata saptamana, este mizerie, traficul este blocat. Arata ca acum se 

poate cumpara terenul acolo pe canal, pentru ca doamna care a vrut sa vanda, a terminat cu documentele si acum pot fi facute demersuri pentru cumpararea terenului. 
Domnul Primar precizeaza ca procedura a fost demarata, numai ca nu s-a terminat, trebuia sa mearga doamna la notar. 
Doamna Dumitrache Maria arata ca in zona Capu Dealului-Sipot este o statie unde oamenii se strang, dar statie nu exista. Este programul de circulatie al 

autobuzelor, numai ca nu exista statie. 
Domnul Petrescu Daniel spune ca o poate lamuri dumnealui pe doamna Dumitrache, in program nu au mai facut statie. Doreste sa stie de ce nu mai exista statia din 

fata restaurantului THR. Spune ca semn exista, dar statie nu. 
Domnul Greavu Gheorghe arata ca nu se poate amplasa statie in acea zona, deoarece trotuarul nu permite. 
Domnul Petrescu Daniel vrea sa stie care sunt atributiile viceprimarului. 
Domnul Primar ii spune ca nu este treaba dumnealui. Primarul are dreptul sa dea dispozitii scrise si verbale. 
Domnul Moisescu Marius Octavian ureaza tuturor “La multi ani!” pentru ziua de Sf. Andrei, dar si pentru marea sarbatoare din data de 1 Decembrie - Ziua Nationala a 

Romaniei. 
Domnul Marina Bogdan intreaba daca exista o ancheta DNA la spital. 
Domnul Primar ii raspunde ca nu stie. 
Domnul Cirjan Constantin spune ca intre dumnealui si Comisia Locala de Fond funciar a existat un litigiu in baza Legii nr. 18 finalizat cu o sentinta civila, prin care 

comisia este obligata sa-l puna in posesie cu anumite terenuri in Curtea de Arges, este vorba de trei puncte. Ulterior a renuntat printr-o declaratie notariala la unul dintre ele si au 
mai ramas doua. S-a facut dezmembrarea pentru unul dintre ele, apoi s-a facut un proiect de hotarare pentru scoatere din domeniul public si trecerea in domeniul privat pentru 
continuarea procedurilor, insa proiectul de hotarare a picat la vot in doua randuri. Arata ca a facut mai multe adrese incepand cu martie anul trecut, prin care a solicitat luarea de 
masuri administrative impotriva celor care nu au votat. 

Domnul Primar precizeaza ca nu poate sa ia masuri impotriva membrilor consiliului local. Ii spune domnului Cirjan  ca poate sa-i dea dumnealui in judecata. 
Domnul Cirjan Constantin spune ca domnul Prefect a solicita in mai multe randuri  sa se reintroduca pe ordinea de zi proiectul de hotarare, pentru a exista 

posibilitatea sa se voteze inca o data, poate unii dintre domni s-au razgandit. 
Domnul Primar precizeaza ca nu s-au primit astfel de solicitari, dar ca putea sa vina sa-i spuna sa-l mai puna inca o data pe ordinea de zi. 
Domnul Cirjan  Constantin spune ca solicita introducerea pe ordinea de zi la viitoarea sedinta. 
Domnul Petrescu Daniel intreaba cand s-a finalizat procesul. 
Domnul Cirjan Constantin spune ca in anul 2014. Au fost niste propuneri ale consiliului local pentru aplicarea acestei hotarari, propuneri care nu respectau 

dispozitivul sentintei si le-a contestat. Procesul s-a finalizat in 2020. 
Doamna Badea Luminita spune ca sedinta trecuta a venit cu o floare uscata. Nu a adus-o ca sa o faca cadou cuiva, a adus-o ca sa arate cum se duce munca 

dumneaei “pe apa sambetei”. 
Presedinta de sedinta o roaga sa spuna care este problema. 
Doamna Badea Luminita ii spune sa o lase sa vorbeasca, sa nu-i bage pumnul in gura ca nu o sa fie presedinta o vesnicie. Spune ca a facut scris catre consiliul 

local, catre comisiile de disciplina, catre comisia economica sa se rezolve si problema dumneaei, pentru ca de doi ani este bataia de joc a domnului Paunescu. 
Doamna Stancu Loredana nu intelege ce pot dumnealor sa faca. Ii spune ca se poate adresa instantelor de judecata. 
Doamna Badea Luminita se adreseaza doamnei secretar si ii spune, referindu-se la doamna Stancu: “Spuneti-i sa taca din gura”.  
Doamna Stancu Loredana considera ca nu trebuie sa ii spuna dumneaei cand sa taca. 
Doamna Badea Luminita ii spune: “Ti-e frica ca nu te mai pune pe lista?” Se adreseaza apoi doamnei presedinta si ii spune ca vrea ca doamna Stancu sa o lase sa 

vorbeasca.  
Are loc un schimb de replici intre doamna Badea Luminita si doamna Stancu care se indrepta spre iesirea din sala de sedinte. La finalul acestei discutii doamna 

Badea ii spune doamnei Stancu: “Circula, circula! Fa pasi!” 
Presedinta de sedinta se adreseaza doamnei Badea Luminita spunandu-i ca intelege ca are niste ofuri, dar dincolo de orice problema intr-un consiliu local nu se face 

asa ceva. 
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